

ترخيص مهني PROFESSIONAL LICENSE

Professional License to Practice Accounting and Auditing in the Kingdom of Saudi Arabia

ترخيص مزاوله مهنة المحاسبة والمراجعة في المملكة العربية السعودية

License Number: 429

Issue Date: 2010/09/28

Expiration Date: 2030/02/18

رقم الترخيص: 429

تاريخ الإصدار: 1431/10/19

تاريخ الانتهاء: 1451/10/15

Mr\ Rami Khaled M Alkheder

Saudi national, holder of **National ID number 1014925778** is hereby licensed to practice the profession of accounting and auditing in the Kingdom of Saudi Arabia, having met the license requirements stipulated in Article Three of the Law of the Profession of Accounting and Auditing issued by Royal Decree No. (M/59) dated 11/03/2021.

يُرخّص للسيد / رامي خالد محمد عبدالله محمد الخضر

سعودي الجنسية بموجب الهوية الوطنية رقم 1014925778 بمزاولة مهنة المحاسبة والمراجعة في المملكة العربية السعودية، وذلك لتوفر شروط الترخيص الواردة في المادة الثالثة من نظام مهنة المحاسبة والمراجعة الصادر بالمرسوم الملكي رقم (م/59) وتاريخ 1442/07/27هـ.



This license is electronic and does not require a signature. The validity of the license and its associated activities can be verified by scanning the QR code or visiting the SOCPA's electronic verification service v.socpa.org.sa

هذا الترخيص إلكتروني ولا يحتاج إلى توقيع ويمكن التحقق من صلاحية الترخيص والأنشطة المرتبطة به من خلال مسح رمز QR أو زيارة خدمة التحقق الإلكتروني للهيئة v.socpa.org.sa